
Dobrý den, 

na základě Vašeho dopisu ze dne 11.11.2014, Vám zasílám Vámi požadované informace:  

 

1.existuje-li zmiňovaná koncepce, prosím o její zaslání s informacemi, kdo se na její přípravě 

podílel, kým a kdy byla schválena, na jaké úrovni se vedla k této koncepci diskuse, byla-li koncepce 

předložena k veřejné diskusi a byla-li po schválení veřejně přístupná na informačních zdrojích obce 

(web, Zpravodaj,…) 

Materiál, o kterém místostarostka na povolebním jednání hovořila, se nazývá: 
Věcný záměr rozvoje vzdělání na území obce Lužice současný stav a koncepční záměry do roku 

2024. 

Vypracování Věcného záměru rozvoje vzdělání na území obce bylo jednou z podmínek pro podání 

žádostí o dotaci MŠMT, 

 Navýšení výukových kapacit v MŠ Lužice, předpokládaná cena 8 358 840 Kč 

 Stavební úpravy kotelny a školních dílen ZŠ Lužice, předpokládaná cena 2 938 134 Kč 

Vzhledem  ke krátkému časovému úseku mezi vyhlášením výzvy a termínem podání žádosti (1.7. – 

31. 8. 2014), nebylo možné rozvinout širokou diskusi na toto téma, protože jsme byli limitování 

jednak časem, ale také ročním obdobím (dovolené, prázdniny) a žádost o dotace bylo nutné podat do 

konce srpna.  

Z tohoto důvodu byl materiál zpracován ve spolupráci: 

Mgr. Jana Ambrožová, místostarostka obce Lužice 

Mgr. Miroslav Hunča, ředitel ZŠ a MŠ 

Mgr. Jana Líčeníková, zástupkyně ředitele ZŠ a MŠ 

Ing. Jakub Buchta, projektový manažer  

 

Při jeho zpracování vycházeli z  dokumentů školy, demografických údajů, z práce ve školské radě, 

dlouholetých pedagogických zkušeností i názorů veřejnosti získaných zpětnou vazbou při 

rozhovorech atd.      

Materiál byl schválen radou obce Lužice usnesením č.  85/1 z 25. 8. 2014 a v této podobě přiložen 

k žádostem o dotace. 

V závěru materiálu však je uvedeno, že se jedná o dokument otevřený, připravený k diskusi, doplnění, 

upřesnění a korekci. 

Vzhledem k tomu, že materiál vznikl na konci minulého volebního období, rozhodli jsme se, že bude 

lepší ponechat další kroky již na nové radě, zastupitelstvu a také nové školské radě.  

Ukazuje se, že toto naše rozhodnutí bylo správné, protože všechny strany, které nyní pracují 

v zastupitelstvu naší obce, považují rozvoj školství v obci za svoji prioritu, záleží jim na kvalitním 

vzdělání našich dětí a k připravenému dokumentu budou mít jistě co říct.   

 

 V současné době je tedy připraven na jednání ZO k další práci na něm, aby se stal kvalitním 

podkladem pro zpracování nových koncepčních materiálů školy, reagujících na požadavky obce  

i rodičovské veřejnosti. 



 

2.kdy naposledy a k jakému termínu Rada obce Lužice, jež plní úlohu zřizovatele, potvrzovala ve 

funkci ředitele ZŠ a MŠ Jaroslava Dobrovolského Lužice Mgr. Miroslava Hunču, na základě jakých 

skutečností se tak stalo, byla-li v této souvislosti  ředitelem školy předložena nějaká informace o 

stavu zařízení apod. a jakým poměrem hlasování bylo toto potvrzení ve funkci přijato 

Ředitel ZŠ a MŠ Mgr. Miroslav Hunča byl potvrzen do funkce ředitele usnesením rady č. 32/12 ze dne 

14. 5. 2012.  

Rozhodnutí vycházelo z dlouhodobého sledování výsledků základní školy, pravidelných kontrol 

finančního a kontrolního výboru ZO, práce školské rady, závěrů České školní inspekce v roce 2010  

(inspekční zpráva čj.ČŠIB-63/10-B) i pravidelných hodnotících pohovorech vedení obce a ředitele 

základní školy. 

RO neshledala v práci ředitele během jeho působení závažné nedostatky ve vedení školy, pro které by 

ho musela odvolat.  

Níže je uvedeno usnesení Rady obce Lužice ze 14. 05. 2012, kde jsou uvedeny údaje o hlasování a 

usnesení: 

1. RO projednala v souladu s §166 zákona č. 472/2011 Sb., kterým se mění zákon č. 561/2004 
Sb., o předškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský 
zákon), ve znění pozdějších předpisů, jmenování ředitele Mgr. Miroslava Hunči, ředitele ZŠ a 
MŠ Jaroslava Dobrovolského, Lužice, příspěvková organizace, do pracovního poměru na 
dobu určitou 6 let („funkční období“). 

RO a Školská rada konstatovaly, že ZŠ a MŠ Jaroslava Dobrovolského, Lužice, přísp. org. 

dosahuje pod vedením ředitele Mgr. Jaroslava Hunči velmi dobrých výsledků. Z tohoto 

důvodu nebyl Radou obce Lužice ve stanovené lhůtě do 30. 04. 2012 vyhlášen konkurz 

na pozici ředitele ZŠ a MŠ v Lužicích. Funkční období Mgr. Miroslava Hunči, ředitele ZŠ a 

MŠ Lužice, Jaroslava Dobrovolského, Lužice, příspěvková organizace, se tedy prodlužuje 

o dalších 6 let. Starosta obce vydá řediteli ZŠ a MŠ o setrvání ve funkci ředitele potvrzení. 

 

USNESENÍ č. 32/12 : RO schvaluje, že Mgr. Miroslav Hunča, nar. 1. května 1958, bytem 

Lužice, Záhumenní 807/37, bude v souladu s § 166 odst. 3 zákona 

č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním, vyšším odborném a 

jiném vzdělávání (školský zákon), ve znění pozdějších předpisů, od 1. 

srpna 2012 ředitelem Základní školy a Mateřské školy Jaroslava 

Dobrovolského, Lužice, okres Hodonín, příspěvková organizace, IČO 

75023369, v pracovním poměru na dobu určitou 6 let. 
 

 

HLASOVÁNÍ: 5 PRO – 0 PROTI – 0 ZDRŽEL SE 

 

 

 

 



3.kolik jídel denně a pro koho vaří kuchyň při základní škole a kolik jídel a pro koho vaří kuchyň při 

mateřské školce 

Počty obědů v roce 2014 

mš zš

děti zam-ci cizí děti zam-ci

1 1018 152 654 2395 326

2 824 142 640 1746 239

3 931 149 612 2619 352

4 1002 160 678 2331 298

5 1008 144 635 2261 310

6 1038 137 664 2301 309

7 121 37 688 0 0

8 0 0 0 0 0

9 1263 152 516 2634 363

10 1099 137 529 2496 340  

S pozdravem 

                                                           

                        

                                                                                  Mgr. Ing. František Červinek 

                                                                                          Tajemník OÚ Lužice 

V Lužicích dne 10.12.2014 

 


